
 

 

 

Loon Op Zand, 14 februari 2025 

Schriftelijke vragen ex art 24 RvO over afval controles 

Geacht college,  

Namens het CDA Loon op Zand, wil ik graag de volgende vragen stellen aan het College van 
Loon op Zand met betrekking tot de recente afvalcontroles in de gemeente: 

Het CDA staat achter de keuze om controles uit te voeren op de afvalscheiding in onze 
gemeente. Het effect zou in onze ogen moeten leiden naar een betere scheiding en minder 
boetes. Deze week zijn er onder andere controles uitgevoerd op het Prins Mauritsplein. Daarbij 
zijn er diverse plastic afval zakken afgekeurd.  

1. Worden de controles aangekondigd? En zo ja via welke wegen?  
2. Wanneer heeft de gemeente de controles uitgevoerd? 
3. Zijn deze controles in heel de gemeente uitgevoerd? 
4. Indien dit niet in heel de gemeente is uitgevoerd, welke wijken zijn er gecontroleerd? 
5. Welke vervolgacties hebben de controles? 
6. Wat gebeurt er met de zakken die nu nog op straat liggen? Gaat u ervoor zorgen dat 

de zakken alsnog worden verwijderd worden door de bewoners, en zo ja hoe? Zo 
nee, blijven de afgekeurde zakken dan gewoon liggen? 

7. Is er voldoende budget en capaciteit voor het opruimen van zwerfaval?  
8. Bent u voornemens om meer in te zetten op de juiste sortering van afval? Zo ja, hoe 

en wanneer? Zo nee, waarom niet? 

 

We kijken uit naar uw antwoorden op bovenstaande vragen. . 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Rob van Hest 

CDA Loon op Zand 


